
 
 

GELİRLERİ ARTTIRMA  KOMİSYONU RAPORU 
                                               İL GENEL MECLİSİ BAŞKANLIĞINA 
 
 
 
            İlimiz İl Özel İdaresinin  Gelirlerini Arttırma Komisyonunca İdaremiz bünyesinde bir 
adet kum ocağının açılması için gerekli araştırmanın yapılması  talebi ile ilgili verilen önerge 
hakkında komisyonumuzca yapılan araştırma sonucunda, 
 
           Komisyon üyeleri olarak  bir araya gelerek bunu kurumumuzla da görüşerek böylesi 
bir ocağın kurulmasında kurumumuza katkı gelir değil aksine olacağından  kum ocağın 
kurulması uygun görülmemiştir. 
 
 
           Meclisin Takdirlerine arz ederiz 
                             
 
 
 
Kutbettin YILDIRIM       Mahfuz KAVAK      M.Ali KAYA  
 
 
 
 
 
Ömer TAŞ        Veysi ATILGAN 
 



 
 

GELİRLERİ ARTTIRMA  KOMİSYONU RAPORU 
                                               İL GENEL MECLİSİ BAŞKANLIĞINA 
 
 
 
            Batman İl Özel İdaremizin  gelirlerini arttırma amacı ile mücavir alan dışındaki tarihi 
mekanların çok az bir maliyetle harcama yapılarak kiraya verme usulü ile buranın turizm 
gelirlerinin arttırılması ile ilgili komisyonumuzun yaptığı inceleme neticesinde; 
 
           İl Özel İdaresi gelirlerini arttırma amaçlı mücavir alan dışındaki tarihi mekanların 
bakım onarımlarının yapılması ve turizme açılması yönünde yapılacak çalışmalar 
komisyonumuzca uygun görülmüştür. 
 
            Meclisin Takdirlerine arz ederiz 
                             
 
 
 
Kutbettin YILDIRIM                             Mahfuz KAVAK                         M.Ali KAYA  
 
 
 
 
 
Ömer TAŞ                                              Veysi ATILGAN 
 



 
 

GELİRLERİ ARTTIRMA  KOMİSYONU RAPORU 
                                               İL GENEL MECLİSİ BAŞKANLIĞINA 
 
 
 
            İlimiz Sason İlçesi ve bağlı köylerde yoğun şekilde yapılan çilek ekimi nedeniyle  
çiftçilerimizin kooperatif  kurup, İl Özel İdaresi öncülüğünde çiftçilerimizin çilek ürünlerini  
değerlendirmek ve daha iyi gelir elde etmelerini sağlamak için çilek ürünlerinden 
yapılabilecek reçel  türü mamullerini işleyecek bir fabrikanın kurulması, talebi ile ilgili 
verilen önerge hakkında komisyonumuzca yapılan araştırma sonucunda, Bütçe imkanları 
dahilinde bir fabrikanın kurulması uygun görülmüştür. 
 
           Meclisin Takdirlerine arz ederiz 
                             
 
 
 
Şükrü ASLAN             Faris KAYA         Bülent KIRMIZITAŞ 
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